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Zápis 51. jednání kolegia děkana 3.LF UK v období 2022-26, konaného dne 23.5.2024 

Přítomni: Prof. Widimský, prof. Duška, prof. Džupa, prof. Šlamberová, prof. Malíková, doc. Trnka, 
doc. Gojda, prof. Arenbergerová, doc. Dlouhý, dr. Marx 
Omluveni: JUDr. Mužíková, dr. Šebo 

 

1. Schválení zápisu z 2.5.2024 

2. Děkan informoval o jednání RKR 13.5. a předal členům KD materiály. 

3. Proděkanka Šlamberová informovala o průběhu a výsledcích SVK. 

4. Děkan informoval o setkání koordinátorů specializačního vzdělávání přímo řízených 

organizací MZ ČR 

5. Proděkan Marx informoval o přípravě přijímacího řízení. 

6. Proděkan Marx informoval o změnách ve výuce pro AR 2024-25. 

7. Děkan vyzval členy KD k zaslání prezentací pro poradu přednostů 12.6. 

8. Na KD 6.6. budou pozvání zástupci studentských spolků. Od 10:00 budou mít 5 minut času na 

prezentaci každého ze spolků. 

Dr. Marx 

 Proděkan Marx připomněl konání „Snídaně s rektorkou“ na fakultě – 3.6.2024. 

 Proděkan informoval členy a členky kolegia děkana o svolání Disciplinární komise  

3. LF UK, která obdržela podnět na porušení pravidel studenty. 

 Bezpečnostní systém KISS není v tuto chvíli připraven podle našich požadavků a RUK na 

něm bude dál pracovat. 

 

Doc. Dlouhý 

 Memorandum o spolupráci mezi 3. LF UK a HSHMP je připraveno k podpisům. Zástupci 

HSHMP budou pozváni na fakultu a memorandum bude podepsáno společně. 

 

Prof. Arenbergerová 

 Předložené služební cesty byly schváleny. 

 Kolegium děkana vybralo fotografie na 2 billboardy (na pozemku FNKV). 

 Probíhá příprava tiskové konference k preventivnímu programu „Elektrickýoblouk.cz“, který 

inicioval přednosta Kliniky popáleninové medicíny 3. LF UK a FNKV. 

 

Doc. Gojda 

 Zasedání AS 3. LF UK  28.5.2024. 

 Doc. Gojda informoval o žádosti na možnost sdílení místnost AS 3. LF UK s některými 

mladými vědci z Oddělení psychologie.  
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Doc. Trnka 

 Proděkan Trnka informoval o: 

o zasedání přístrojové komise 

o projektech ERDF a ESF s realizací cca 10/2024 

 Proděkan podrobně informoval o vzniku pracovní skupiny na RUK, která bude navrhovat 

změny pravidel pro rozdělování fixního příspěvku na výuku na UK. Na základě proběhlé 

diskuse byl přijat závěr, že nemůže být podpořena žádná změna, pokud nebude zásadně 

navýšen objem finančních prostředků z MŠMT. 

 Na proděkana Trnku se obrátili někteří studenti se žádostí o rozšíření sortimentu v bufetu 

v budově A o vegetariánská jídla. Obdržené podněty probere s p. tajemnicí a případně se 

obrátí na provozovatele bufetu.  

 Proděkan Trnka požádal o doplnění/nákup cca 8 židlí do bufetu, kde zejména v době obědů 

studenti obtížně hledají místa k sezení. Bude projednáno s p. tajemníci a vedoucím PTO. 

 

Prof. Malíková 

 Proděkanka Malíková informovala schůzce se zástupci RUK, která se týkala CŽV. Z RUK byl 

přítomen Mgr. Hurný s kolegy a za naši fakultu se setkání zúčastnila prof. Malíková a dr. 

Svobodová. 

 Proděkanka Malíková referovala o informacích z RUK týkající se možnosti zavést na fakultě 

akreditované mikrocertifikáty některých kurzů pregraduálních magisterských či bakalářských 

studijních programů. Do těchto kurzů akreditovaných mikrocertifikáty  by se mohli hlásit 

studenti jiných fakult, nebo již graduovaní odborníci, ale taktéž studenti naší fakulty, včetně 

těch, kteří již v rámci řádného studia tento kurz neúspěšně absolvovali a mohli by zpětně 

požádat garanta kurzu o uznání tohoto mikrocertifikátu do řádného studia a tím si neúspěšně 

absolvovaný kurz nahradit. Mikrocertifikáty by měly fakultám přinést finanční prostředky  

a je zde i jistý prostor pro zlepšování studijní úspěšnosti, tento způsob zlepšování studijní 

úspěšnosti na naší LF však kolegium děkana po obšírné diskuzi jednoznačně odmítlo. 

 RUK řešil pedagogické kompetence akademických pracovníků, kteří přicházejí z jiných 

institucí. S velkou pravděpodobností by měli tito akademičtí pracovníci absolvovat povinně 

kurz na UK. Avšak jeho absolvování není nijak vymahatelné. 

 

Prof. Šlamberová 

 Fakulta má možnost nominovat kandidáty na ceny: Česká hlava (hlavní i vedlejší kategorie), 

Cena F. Běhounka, Ceny MŠMT (pro absolventy, studenty bc a mgr. studia) – o kandidátech 

rozhodnou členové a členky kolegia děkana per rollam. 

 

Prof. Džupa 

 Zasedání VR 3. LF UK – 6.6.2024 
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Prof. Duška 

 Proděkan Duška krátce informoval o laboratoři pro velká zvířata, která je v SZÚ a možnostech 

případné spolupráce/využití.  

 

Zapsala: Bc. Mitasová 
Za správnost: prof. Widimský, DrSc. 

 


